

Accordion System

AK-3M



Accordion SYSTEM

AK-3M. This complete system makes any Accordion to an electro-acoustic. Its advanced circuit produces the richest sound your Accordion can deliver. This system consists of Mixer-Preamp and three high quality Microphones. The microphones incorporate technology for reduced feedback.

They have foam-windscreen and flexible arm (gooseneck), that allows for a variety of positions on Accordions.

On Preamp includes knob controls, volume and tone for melodies Mic's and volume for bass Mic. That allows blending the 3 Microphones continuously with realism and excellent response.

The Preamp has 3 input jacks (3.5mm) for Microphones and ¼ jack output. Can plug your preamp directly into a P.A. or acoustic amp.

Compatible with most wireless systems and effect pedals.

Easy **installation** on the Accordion and fast removing from that.

The Mixer with adhesive fastening tape (Hook and loop) and the Mics with special self-adhesive clips.

Fully equipped with battery case. Powered by 3 alkaline batteries (LR44 watch type). Low-current design of the preamp allows up to 300 hours between battery changes.

*** Alternative provides supplied by phantom power (48 Volt) when plug in to console Mic input XLR.

Proper cable required (XLR connector to 1/4 plug)

The power is off when the plug is removed.

Dimensions: L 80 x W 20 x H 30 mm

EL Αυτό το πλήρες σύστημα καθιστά οποιοδήποτε Ακορντεόν σε ηλεκτροακουστικό. Το προηγμένο κύκλωμα παράγει τον πλουσιότερο ήχο που μπορεί να σας προσφέρει το Ακορντεόν. Αποτελείται από Μίκτη - προενισχυτή και τρία υψηλής ποιότητας μικρόφωνα. Τα μικρόφωνα ενσωματώνουν τεχνολογία για μειωμένη ανατροφοδότηση. Έχουν αφρώδες αλεξήνεμο και εύκαμπτο βραχίονα (gooseneck), που επιτρέπει μια ποικιλία θέσεων στο Ακορντεόν.

Ο μίκτης περιλαμβάνει ποτενσιόμετρα χειρισμού, ένταση και τόνο για τα μικρόφωνα στις μελωδίες και ένταση για το μικρόφωνο των μπάσων. Αυτό επιτρέπει τη συνεχή ανάμειξη των 3 Μικροφώνων με ρεαλισμό και εξαιρετική ανταπόκριση. Ο μίκτης διαθέτει 3 υποδοχές εισόδου (3,5mm) για τα μικρόφωνα και έξοδο (1/4 jack). Μπορεί να συνδέσετε τον μίκτη - προενισχυτή σας απευθείας σε ένα P.A. ή ακουστικό ενισχυτή. Συμβατό με τα περισσότερα ασύρματα συστήματα και τα πεντάλ για εφέ.

Εύκολη **εγκατάσταση** στο Ακορντεόν και γρήγορη αφαίρεση από αυτό. Ο μίκτης με αυτοκόλλητη ταινία στερέωσης (γάντζος και βρόχος) και τα μικρόφωνα με τα ειδικά αυτοκόλλητα κλιπ.

Πλήρως εξοπλισμένο με θήκη μπαταριών. Τροφοδοτείται με 3 αλκαλικές μπαταρίες (LR44 τύπος ρολογιών). Ο σχεδιασμός χαμηλού ρεύματος του προενισχυτή επιτρέπει έως και 300 ώρες μεταξύ των αλλαγών των μπαταριών.

..* Εναλλακτικά τροφοδοτείται μέσω phantom power (48 Volt) όταν συνδέεται σε κονσόλα με XLR στην είσοδο μικροφώνου. Απαιτείται το κατάλληλο καλώδιο (σύνδεσμος XLR με βύσμα 1/4)

Η τροφοδοσία απενεργοποιείται όταν αφαιρείται το βύσμα. Διαστάσεις: L 80 x W 20 x H 30 mm



DE AK-3M. Dieses Komplettsystem macht jedes Akkordeon zum elektroakustischen Instrument. Die erweiterte Schaltung erzeugt den reichsten Klang, den das Akkordeon bieten kann. Dieses System besteht aus einem Vorverstärkermischer und drei hochwertigen Mikrofonen.

Mikrofone enthalten Technologie für reduzierte Rückkopplung. Sie haben eine funkelnde Windschutzscheibe und einen flexiblen Schwanenhals.

Ermöglicht eine Vielzahl von Orten in Akkordeon.

Das Mischpult enthält Bedienpotentiometer, Lautstärke und Ton für die Mikrofone in den Melodien und Lautstärke für das Bassmikrofon. Dies ermöglicht das kontinuierliche Mischen der 3 Mikrofone mit Realismus und hervorragendem Anspracheverhalten.

Das Mischpult verfügt über 3 Eingangsbuchsen (3,5 mm) für Mikrofone und einen Ausgang (1/4 Buchse). Sie können das Mischpult direkt an eine PA anschließen, oder akustischer Verstärker. Kompatibel mit den meisten drahtlosen Systemen und Effektpedalen.

Einfache **Installation** und schnelle Entfernung des Akkordeons. Das Mischpult mit selbstklebendem Klebeband (Klettverschluss) und Mikrofonen mit speziellen Klebeclips.

Voll ausgestattet mit einem Batteriefach. Angetrieben durch 3 alkalische Batterien (Uhrentyp LR44).

Das stromsparende Design des Verstärkers ermöglicht bis zu 300 Stunden zwischen den Batteriewechseln.

..* Alternative Phantomspeisung (48 Volt) bei Anschluss an eine XLR-Konsole am Mikrofoneingang.

Richtiges Kabel erforderlich (XLR-Stecker mit 1/4 Stecker) Die Stromversorgung ist ausgeschaltet, wenn der Stecker abgezogen wird.

Abmessungen: L 80 x B 20 x H 30 mm